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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 33. sjednice  Skupštine Istarske  županije, održane 21. svibnja 2012. godine (ponedjeljak)  
u Maloj koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu 
 

Sjednicu je u  17,02 ata otvorio  DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske  
županije (IDS - SDP - ZELENA STRNKA), koji je sjednici i predsjedavao.  

Poziva gospođu  Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske županije, da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna  (O)  

2
2. 

Furio Radin IDS – HNS Odsutan 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna  

4
4. 

 Drago Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS   

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   
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 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon prozivke  

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS  Nakon prozivke 

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS   

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Damir Ivetić NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
IVAN JAKOVČIĆ, Župan Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenik Župana Istarske županije 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske  županije, 
IVAN LUKOVNJAK, Udruga  poslodavaca  u  zdravstvu  RH, 
Pri.mr. LEMS JERIN, dr. med., ravnatelj Opće bolnice  Pula, 
BORIVOJ  ČUKAC, dr. med.,  ravnatelj  Bolnice za  ortopediju  i  rehabilitaciju «Prim.dr. 
Martin Horvat» Rovinj, 
LJUBOMIRA RADOLOVIĆ, dr. med., ravnateljica Zavoda za javno  zdravstvo Istarske  
županije, 
IVANKA ŽIKOVIĆ, mag.pharm, ravnateljica  zdravstvene ustanove  Istarske  ljekarne, 
ANTE IVANČIĆ, dr. med., ravnatelj  Istarskih domova zdravlja. 
  
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno  34 , a 
po  dolasku   nakon izvršene prozivke  Nenada Boršića, Eveline Biasiol – Brkljačić 36  od  41 
vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 Otvara 33. sjednicu  Županijske skupštine Istarske  županije. 

Pozdravlja 
- Župana Istarske županije, Ivana Jakovčića, 
- zamjenika Župana Istarske  županije, Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- sve  resorne pročelnike , 
 - sve  rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- i sve one koji su danas ovdje sa nama, koji će sudjelovati u radu i poseban pozdrav     
- predstavnicima medija. 
Za  sjednicu u prilogu s  materijalima vijećnici su dobili prijedlog dnevnog  reda, na 

koji nema nikakvih izmjena. 
 Otvaram raspravu o dnevnom redu. 
 

Vijećnik JOSIP ANTON RUPNIK, predlaže da se dnevni red dopuni novom točkom : 
Raspisivanje  referenduma vezano za izjašnjavanje građana kakav  energent da se koristi u 
novom postrojenju TE Plomin. 

Župan IVAN JAKOVČIĆ, predlaže  da se uvrštavanje ove  točke dnevnog  reda 
odgodimo za pravi  trenutak., obzirom  da je u  Prostornom planu  Istarske  županije 
predviđeno  da novo proširenje  TE može biti  samo na plin. Stoga  će se na dnevni red  ta 
točka staviti  u onom trenutku kada se procijeni da je to zaista neophodno.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da u skladu s Poslovnikom treba pripremiti 
materijale za sjednicu.  
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 Pošto Skupština nije prihvatila  prijedlog  vijećnika  Josipa  Antona  Rupnika da se 
dnevni red  nadopuni predloženom točkom, stavlja predloženi dnevni red na glasanje, te 
nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 33 glasova  «ZA», utvrdila za  33. sjednicu 
slijedeći  
 
    D N E V N I  R E D :  

1)  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 31. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 32. svečane sjednice Županijske skupštine 

Istarske županije, 
2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3)  

a. Ostavka na dužnost člana Županijske skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije, 
c. Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije, 

4) Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2011. 
godinu, 

5) Izvješće o radu i ostvarenju Mandatnog programa Župana Partnerstvo –otvorenost - 
konsenzus u 2011. godini, 

6)  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana 

aktivnosti Plana za zdravlje Istarske županije za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 

Istarske županije za 2012. godinu, 
7) Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut javne ustanove IKA – Istarske 

kulturne agencije – ACI – Agenzia culturale istriana, 
8) Prijedlog Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Javne ustanove Zavod za 

prostorno uređenje Istarske županije, 
9) Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula, 
10) Prijedlog Odluke o mjerilima i načinu korištenja vlastitih prihoda ustanova u kulturi, 
11) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnih vijeća domova zdravlja o 

prijenosu prava vlasništva na Grad Labin, 
12)  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Poslovanja Opće bolnice Pula za 2011. 
godinu, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim.dr. Martin 
Horvat“ Rovinj za razdoblje I-XII 2011. godine, 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije za 
razdoblje I-XII 2011. godine, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu zdravstvene ustanove Istarske 
ljekarne, 

e. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Istarskih domova zdravlja za razdoblje I-XII 2011. 
godine, 

13) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre za 2011. godinu, 

14) Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na 
plažama Istarske županije u 2012. godini, 

15) Prijedlog Zaključka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje 
javnog natječaja za imenovanje ravnatelja IKE – Istarske kulturne agencije – Agenzia 
culturale Istriana, 
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16.Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Lučke uprave 
     Rijeka. 

ORDINE DEL GIORNO 

1)  
a. Verifica del verbale sintetico della 31a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana, 
b. Verifica del verbale sintetico della 32a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana, 
2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3)  

a. Dimissioni dalla carica di membro dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana 

b. Verifica del membro dell'Assemblea regionale della Regione Istriana, 
c. Giuramento solenne del membro dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
4) Proposta del Rapporto annuale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per 

l'anno 2011, 
5) Relazione sul lavoro svolto e l’attuazione del Programma di mandato del Presidente 

della Regione Partenariato-disponibilità-consenso per l'anno 2011, 
6)  

a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del 
Piano operativo delle attività del Piano per la salute della Regione Istriana per 
il 2011, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del 
Piano per la salute della Regione Istriana per il 2012, 

7) Proposta di Conclusione sulla concessione dell'approvazione allo Statuto dell'ente 
pubblico ACI – Agenzia culturale istriana - IKA – Istarska kulturna agencija, 

8) Proposta di Delibera sulla Modifica e integrazione alla delibera d'istituzione dell'ente 
pubblico Ente per l'assetto territoriale della Regione Istriana, 

9) Proposta di Delibera sulle integrazioni della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale 
di Pola, 

10)Proposta di Delibera sulle misure e le modalità d'uso delle entrate proprie 
     delle istituzioni culturali, 
11.Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla delibera dei Consigli 
d'amministrazione delle case della salute sul trasferimento dei diritti di proprietà alla Città 
di Albona, 
12) 

a. Proposta di Delibera sull'approvazione dell'attività dell'Ospedale generale di 
Pola per l'anno 2011, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del 
programma di lavoro e dell'attività finanziaria dell'Ospedale di ortopedia e 
riabilitazione „Prim.dr. Martin Horvat“ Rovigno per il periodo da gennaio a 
dicembre 2011, 

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del 
programma di lavoro e dell'attività finanziaria dell'Ente per la salute pubblica 
della Regione Istriana per il periodo da gennaio a dicembre 2011, 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto 
dell'ente sanitario Istarske ljekarne (Farmacie istriane), 

e. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del 
programma di lavoro e dell'attività finanziaria delle Case di salute istriane per 
il periodo da gennaio a dicembre 2011, 

13)Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro del Fondo per lo 
sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per l'anno 2011, 
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14)Proposta di Delibera sull'attuazione del Programma di monitoraggio della qualità del 
mare per la balneazione sulle spiagge della Regione Istriana per l'anno 2012, 
15)Proposta di Conclusione sulla nomina dei membri della Commissione per l'attuazione 
del concorso pubblico per la nomina del direttore dell'IKA Agenzia culturale istriana - 
Istarska kulturna agencija, 
16)Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio d'amministrazione 
dell'Autorità portuale di Fiume. 

 
 AD – 1  

a. Verifikacija  skraćenog zuapisnika  sa 31.sjednice  Županijske 
skupštine  Istarske  županije, 

b. Verifikacija  skraćenog zapisnika  sa  32. (svečane) sjednice 
Županijske skupštine Istarske županije 

 
Skupština je bez primjedbi odvojenim glasanjem za točku  a. i b.  sa 34 glasova  

«ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala  pod 
 a. 
    SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
      sa 31. sjednice  Županijske skupštine  Istarske  županije, 

b. 
    SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
 sa  32. (svečane) sjednice Županijske skupštine Istarske županije 

 
 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Po ustaljenom redoslijedu vijećnika pitanja postavljaju : 

1. OSTALI ( bivši Klub vijećnika  HSU-HSLS) 
2. SDP-ZELENI 
3. HDZ-HSS 
4. IDS-HNS 
5. KLUB NEZAVISNI VIJEĆNIKA 
6. IDS - HNS 
7. OSTALI (Bivši Klub vijećnika  HSU-HSLS) 

Za  postavljanje vijećničkih pitanja  javili su se : Ivica Mikulčić, Zdenko Pliško, Lucija  
Debeljuh, Josip Anton Rupnik, Marin Grgeta, Nevija Poropat, Alida  Perkov, Marino Roce, 
Vlado Ivetić.  
 Vijećnika pitanja su se  počela postavljati u 17,18 sati, u 18,18 sati je završeno  sa 
postavljanjem  vijećničkih pitanja.  
 Riječ ima  vijećnik  Ivica  Mikulčić – Ostali (bivši Klub vijećnika  HSU-HSLS) : 
  
IVICA MIKULČIĆ : 
. 
 Poštovani predsjedniče Skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, dame i 
gospodo novinari. 
 Ja imam dva pitanja. 
 Moje prvo pitanje, vjerojatno se  odnosilo na  gospodina Valeria  Drandića, pa  bih 
molio za odgovor.  
 Zanima me koliko smo  spremni  za početak turističke sezone i  s povećanim brojem 
turista i sezonskih radnika s obzirom na novu organizaciju hitne medicinske pomoći  i 
nefunkcioniranja  Centra obiteljske medicine. Da li je moguće osigurati isti standard hitne 
medicinske pomoći  i tijekom  sezone kao prošle godine.   
 Moje  drugo pitanje možda  je malo preuranjeno. 
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 Zanima me da li  će se ove godine  u pripremi prijedloga o stipendiranju studenata 
voditi računa o stvarnim potrebama tržišta rada i mogućnosti zapošljavanja, kako bi  budući 
mladi stručnjaci  lakše pronašli zaposlenje, jer smo u  posljednje vrijeme svjedoci velikog 
broja nezaposlenih visoko obrazovanih  kadrova. Zanima  me da li se  točno zna koje su to 
najviše nezaposlene struke, te da li  županija  dalje i ove godine misli te iste nezaposlene 
struke koje se ponavljaju iz godine u godinu, ponovno stipendirati ili one kojih nema na 
tržištu. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Na prvo pitanje odgovor  da, a na drugo pitanje  je odgovor  djelomično da ili 
uglavnom da.  
 Naime, što se tiče hitne medicinske pomoći,  dobit  ćemo još  dva dodatna tima T2, 
što je vrlo bitno. Imat ćemo kompletan sustav koji još uvijek ima problema, jer ne želim 
bježati od problema, da budem potpuno jasan, ali završavamo to i na način da  smo  u 
kontinuiranom kontaktu s Ministarstvom zdravstva i napokon  vjerujem da ćemo napokon 
razriješiti tu situaciju. Prema tome očekujem da će za ovu turističku sezonu sve biti kako  
treba kada govorimo o hitnoj medicinskoj pomoći.  
 Imamo još problema. Na  tragu smo  razrješenja  s najavom dva nova tima koji bi 
trebali  na glavnim  turističkim mjestima razriješiti taj problem sa još 9 novih turističkih 
ambulanti.  
 Prema tome  to je koncept kojim ćemo ove godine  praktički pokriti probleme hitne 
medicinske pomoći. 
 Stipendije se dodjeljuju  uz kriterije koji uvažavaju i potrebe za tržištem rada, ali s 
druge strane uvažavaju i odgovarajuće uspjehe i odgovarajuće, ako to mogu reći,  i posebne  
sklonosti, na primjer umjetničke, koje su isto tako bitne, kao što znamo i želimo financirati i 
pomagati i onim studenticama i studentima  koji imaju  posebne sklonosti prema obrazovnim 
procesima koji su  malo drukčiji od klasičnog tržišta rada. 
 Situacija u kojoj se nalazimo je takva  da, nažalost, danas objektivno govoreći 
nezaposlenost je vrlo velika. Koliko god smo mi najniži  u Hrvatskoj, pa i niža od mnogih  
zemalja  Europske unije, za nas je previsoka i pitanje je kako razriješiti  tu nezaposlenost, 
koja je djelomično  povezana s ovim vašim pitanjem, ali u suštini jedini način je da  
investiramo, da tražimo ulagače u onom dijelu u kojem je Istra pokazala konkurentnost. I u 
tom kontekstu  će i naša financiranja ići prema onoj industriji koja je konkurentna u Istri,  
prema onoj turističkoj, odnosno poljoprivrednoj djelatnosti, koja je konkurentna. I to je ono što  
će biti u  fokusu onoga  što  ćemo dalje  financirati,  ali ipak i stipendirati, ali ne  
zaboravljajući i na potrebe  stipendiranja onih studentica i studenata koji žele specifično 
obrazovanje, a na sreću još uvijek u Istri ima i onih koji  žele, posebno, na primjer, 
ponavljam, umjetnička obrazovanja, jer  vjerujem da je to isto tako sastavni dio življenja u  
Istri.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Imate pravo na riječ.  
 Nećete.  

Hvala lijepa.  
Sada je na  redu Klub  vijećnika  SDP – ZELENI. 
Riječ ima vijećnica  Lucija  Debeljuh. 
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LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege. 

Svoje pitanje upućujem Županu. 
Ovih dana  ministar obrazovanja i sporta, gospodin Jovanović, predstavio je Program  

izgradnje  škola, učeničkih domova, javno - privatnim partnerstvom.  
Mene zanima da li  se  razgovara  na tu  temu s ministrom obrazovanja i  sporta oko 

izgradnje škola u Istri  s obzirom da mi imamo  gotove planove, imamo ih u našoj Istri znanja, 
koje smo donijeli ovdje na Skupštini  Istarske  županije i mogli bismo vrlo brzo, sukladno tim 
našim planovima, krenuti u izgradnju  potrebnih  škola i dvorana diljem Istre. 

Evo, toliko. Hvala.  
     
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Župane izvolite, imate riječ. 
  
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice, vi koja  ste svojedobno u Poglavarstvu Istarske županije  bila  
zadužena upravo za taj resor, očito je da  vam je to ostalo na srcu i drago mi je  čuti takvo 
pitanje. 
 Ja sam sa prvim potpredsjednikom Vlade, gospodinom Čačićem i našim ministrom 
obrazovanja i sporta, gospodinom Jovanovićem,  u više  navrata razgovarao  o toj temi. 
 Što se tiče škola su spremne u cijelosti u Istri koje mogu, hajmo reći, proći bitku kroz  
cijene na  javno - privatno partnerstvo. 
 Dozvolite  mi da kažem , možda jednu  rečenicu, koja vam neće zvučati dobro, a to 
je, htio bih štiti najprije još neke primjere u našoj zemlji ili  barem dva, tri  ugovora, da vidimo  
na koji način zaista stvarno će se na kraju to i dogoditi. 
 Ja mislim da taj model djeluje svakako pozitivno onako kako je  prezentiran, onako 
kako ga je  Budiša i prvi potpredsjednik predstavio javnosti, on je zaista  pozitivan i mi smo 
pripremili dvadesetak projekata već u Istri, od  kojih  su tri spremna, odmah mogu krenuti. Bit 
će nekoliko  dvorana, nekoliko škola, biti  će vrlo vjerojatno još nekih objekata na  području 
kulture, što znači da bi  se moglo vrlo sveobuhvatno ući u taj koncept privatno- javnog  
partnerstva. Međutim, htio bih zaista  da  kompletni izračuni, koji  će koga obvezivati 
definitivno budu na stolu. Do tada,  dozvolite mi da izrazim svoje veliko zadovoljstvo što 
takav program postoji u Hrvatskoj vladi, podržavam ga, ali  želimo  vidjeti konkretne brojke, i 
ako te brojke  budu onako povoljne kao što sada zaista izgledaju i jesu, plus program 
energetske  efikasnosti koji postoji, koji je posebno interesantan za  nas, onda može se 
očekivati da će obrazovni sustav u Istri zaista vrlo brzo, narednih  godinu dana, dvije, imati  
već nekoliko novih zgrada, novih  škola, obnovljenih  škola, obnovljenih dvorana, novih 
dvorana, što sigurno obrazovni sustav u Istri  s pravom očekuje od svih nas. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Imate li potrebe uzeti riječ ? 
 Nema. 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik  Marino Roce. 
 
MARINO ROCE : 



10 

 

 
 Štovani predsjedniče, Župane, kolegice i kolege. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
 Nedavna sam bio u Puli gdje je jedno komunalno poduzeće prezentiralo 
kompostiranje, pa je navedeno da se ide  na odvojeno prikupljanje smeća, pa bih postavio 
pitanje da li je to samo na lokalnoj  razini u Puli ili se ide i na nivou  županije na odvajanje 
smeća na mjestu  nastanka. 
 I drugo pitanje. 
 Nedavna je završio natječaj za  Brijuni rivijera. Bilo je izjava oko konzervatora. Mislim 
da je realnost, pred tri, četiri godine, kada je  bio  raspisan prvi  natječaj,  da je  oko financija i 
investicija bila jedna drukčija  situacija, da je tada došlo  do krize i vidimo da mnogi od tih koji 
su se pojavili na natječaj  da su upali u financijske probleme, ako nisu neki i nestali,  pa 
mene samo zanima koje je daljnje  razmišljanje oko  Brijuni rivijera. Ne bih volio da se 
vraćamo na one prvobitne pozicije koje su bile 2001. godine oko nekih  naznaka da netko 
tako razmišlja, jer mislim da prodavanje zemljišta nije potrebno, znači, da ostajemo u okviru 
koncesije,  možda kroz  neki drukčiji  način. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala kolega vijećnik.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
  Kao što ste u vašem prvom pitanju i sami  naveli spomenuli ste  komunalno 
poduzeće u  Puli. Prema tome, poznato vam je da  županija u suštini nema  ingerencije u 
prikupljanju otpada ili barem nema u onom dijelu u kojem vi govorite. Mi smo u našem planu 
gospodarenja otpada to  definirali. Mi želimo, nalažemo općinama i gradovima, diferencirano 
skupljanja otpada i smeća. I neki to rade uspješnije, neki manje uspješno, ali to je  trend koji 
se  ne može zaustaviti. Mi smo u  nekim općinama i pomagali, moram reći,  koliko smo 
mogli. Međutim, to je prvenstveno stvar edukacije. I tu je na neki način ključ krucijalnoga što 
se treba ostvariti, jer mogao bih vam ispričati jednu anegdotu. U jednom  gradu kada su, i  na 
moju inicijativu 1995/6. godine, uveli diferencirano skupljanje  otpada, a taj  grad se zove  
Poreč,  a naselje  se zove  Novo  naselje,  onda  smo tamo stavili  razne korpe, kontejnere, 
hajmo reći, i ljudi su stavili svaki svoju, svaku  svoju, i onda bi došli ljudi  koji skupljaju otpad i 
sve skupa na kamion su stavili. Nažalost i takvih je situacija bilo. Imamo zaista duboko i 
daleko iskustvo u diferencirano skupljanje otpada. Ja sam namjerno vam to htio na neki 
način reći i napraviti jednu samokritiku  čitave te priče, jer smo svjesni, još skoro prije  20  
godina  smo počeli sa tom temom, ali još nije bilo vrijeme. Sada je definitivno, očito tako, jer 
su bolje posložene karte i kada govorimo o edukaciji, ali  i kada govorimo o infrastrukturi, jer 
će nam to omogućiti i  naš Centar za gospodarenje otpadom na Kaštijunu, jer će i tamo s 
druge  strane  biti moguće  diferencirani otpad, i tamo  će se  diferencirati onaj  otpad koji  će 
doći, hajmo tako reći,  skupljanjem  na jednome kamionu  za prijevoz otpada.  
 Drugo vaše pitanje je  Brijuni rivijera .  

Da, točno je, taj program traje od  2003. godine do danas, rezultirao  je jednim  
uspješnim natječajem, ma da još taj  koji je dobio na natječaju  nije potpisao ugovor o 
preuzimanju Katarine i Monumenti, kao što znamo, očekujemo da  će se to dogoditi vrlo 
brzo. S druge  strane na dvije  lokacije,  Hidrobaza i Pineta, na njih se nitko nije javio na  
natječaj. Razloge znate. Prvenstveno su to problemi koji su nastali, nažalost, sa odlukama 
Ministarstva kulture RH vezano za zaštitarenje kulturnog dobra nečega što zaista nikada ne 
može biti proglašeno kulturnim dobrom, prije svega, mislim  na Hidrobazu.  Pojedinačna 
zaštita kulturnog dobra na Hidrobazi  može biti moguća, zašto ne, ako se  baš  želi, nisam 
apsolutno protiv nego, dapače, podržavam, kao što je to i na Katarini i Monumenti. 



11 

 

 I ne mogu se oteti dojmu da mogu zaista  sa dubokom odgovornošću  reći  da  sam 
toliko toga  napravio za kulturu Istre u ovih zadnjih  20 godina , da su takve odluke, koje su  
jednostrano donese bez ikakve konsultacije sa Gradonačelnikom Grada Pule, a kamoli  sa 
mnom, zaista  nešto što je rezultat jedne vrste protivljenja projektu , protivljenju  investiranju i 
protivljenju na neki način onome što je zdrav mozak, a to je danas potreba za  radnim 
mjestima. I tu dolazim  na ono  o čemu vi govorite. Ja osobno moram  reći  da apsolutno sam 
zato i najbolje rješenje bi  bilo da koncesija ili zakup  bude ono trajno rješenje koje će  biti na 
Brijunskoj rivijeri.       
 Prodaja zemljišta. 

Katarina, Monumenti, Hidrobaze, Pinete, Muzila, ne! 
 Ono o  čemu  će se možda razgovarati kao  dopuna modela koji je  dogovoren sa 
Vladom na čijem je  čelu bila gospođa Jadranka Kosor, kao dopuna tog modela je 
mogućnost  da se vlasništvo ispod hotela,  kao što je to slučaj sa svim hotelskim kućama 
koje su privatizirane, pretvori u vlasništvo.   
 Dakle, eventualna promjena modela će ići u  pravcu do mogućnosti financiranja 
projekta, da budem potpuno jasan zašto se to radi, ne zbog  drugoga, nego zbog svrhe 
financiranja projekta od strane od onih  koji će ulagati, zato što banke danas ne žele 
uglavnom financirati nikakve koncesijske ugovore, nikakve ugovore o zakupu, takvo je 
vrijeme. Prije  5 godina bi  banke   trčale za nama, investitori su trčali za nama, ali tada nije 
bilo političke volje da se taj projekt realizira. Vi to jako dobro znate, jer  smo  dugo zajedno u 
politici. Tada nije bilo političke volje. Tada su također neki, koji se zovu Božo Biškupić, koji se 
zovu Marina Matulović - Dropulić, koji se zovu, na kraju krajeva, Ivo  Sanader, u osnovi i on 
je bio protiv tog projekta, načelno je bio za, a u suštini igrao je dvostruku igru sa ove dvije 
osobe koje sam vam naveo. I to je istina. To govorim više zbog povijesti, da ne moram pisati 
to u memoare, bolje je  to tako  bude  zapisano, pa da se zna  što je bio u zapisnicima. I to je 
naša žalosna realnost.  

Danas je neko novo doba, danas investitora nema previše, ne trče za nama kao  
nekada, banke ne trče za  financiranjem. Moramo imati pravi model u kojem će biti koncesija 
jedan od  modela i pretežiti dio zemljišta mora ići u koncesiju, u zakup. Jedan dio zemljišta 
moguće je da će ići u vlasništvo, ponavljam, isključivo onaj  dio koji  će biti ispod objekta koji 
se gradi, kao što je to danas vlasništvo i turističkih tvrtki koje su sagradile svojedobno 
objekte, da na neki način uvjeti poslovanja budu  slični u turizmu Hrvatske, odnosno u  
turizmu  Istre. Da li  će do toga  doći ovog  trenutka ja  vam ne mogu  reći, ali želim biti  
dobar čovjek i želim  vašu  podršku za to, vi osobno ste podržavali taj projekt u zadnje 
vrijeme, da nađemo model koji  će biti privlačan za investitore. Zašto ? 

Zato ča naši ljudi nemaju dela, zato ča imamo previše nezaposlenih, zato što deset 
miljari ljudi u Istri nema dela, zato  ča pola od toga je na puljštinio i mi tim ljudima moramo 
osigurati radno  mjesto. Zapamtite što vam kažem. Ne zanima više danas puno ljudi da li  će 
biti pravo građenja, da li će biti zakup, da li će biti koncesija i da li ćemo  se mi među sobom 
prepirati oko toga što ćemo zaista napraviti na kraju  dana, nego prvenstveno ljude zanima  
ekonomski rast i radno mjesto. Mi govorimo o tome kako osigurati radno mjesto danas 
ljudima koji delo nemaju i oni koji to delo na neki način  traže i očekuju od nas, prvenstveno 
od nas, gradonačelnika i načelnika i od Župana Istarske županije, da im najdu delo, jer je 
ovako i onako  Zagreb predaleko.    

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.. 
 Gospodine Roce imate pravo  na riječ.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Načelno sam zadovoljan sa  Brijuni rivijera, samo  moram napomenuti da kada se prvi 
prednatječaj raspisao, moramo biti realni da tada nije bilo ništa napravljeno po pitanju  Brijuni 
rivijera što se tiče katastra i zemljišta, projekt nije bio spreman, tako da se ga tada i nije 
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moglo početi realizirati, jer katastar i gruntovnica nisu  bile riješene, kada je gospodin 
Ratomir Ivičić preuzeo Brijuni rivijeru,  inicijativa je išla  malo jače, ako se ne varam.  
 Ovo drugo oko zbrinjavanja vojne utvrde apsolutno podržavam aktivnost u tom  
pravcu, samo je pitanje da jednim dijelom, tehnologija na Kaštijunu, da se proizvodi rw-e 
gorivo, završna faza, za nje neće biti materijala ako selektivno prikupljamo  materijal,  a ja  
jesam za selektivno, jedan dio te tehnologije je možda suvišan. Sušenje i odlaganje 
materijala da, ali odlaganje papira, plastike i dijela koji ulazi u rw-e gorio, mi ćemo to riješiti u 
svojim kućama, ako se ide u ovom pravcu. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala.  
 Imate pravo na riječ. 
 Nema potrebe. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  IDS –HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Nevija  Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani predsjedniče  Skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege. 
 Ima  dva pitanja. Oba pitanja  su za  Župana. 
 Prvo pitanje  se odnosi na stanje vodoopskrbe u Istri. 
 Znamo da je 19. travnja Župan donio zaključak kojim se proglašavaju izvanredne 
mjere stanja i zaštita od suše na području  naše  županije. Neke jedinice lokalne samouprave 
imale su sličnu temu  na  svojim  gradskim  vijećima, pa  bih molila  Župana da nam dade 
kratku informaciju vezano uz to. Znamo da su u međuvremenu pale obimne kiše, pa me 
sada zanima kakvo je stanje u jezerima i izvorima vode.  
 Drugo pitanje  se odnosi na Opću bolnicu Pula. Znamo da je trenutno bio neki  kredit 
u  điru, da je  bio  raspisan natječaj za  kredit, pa me  zanima  kakvo je sada stanje oko toga i  
do kuda smo došli  sa natječajem. Možda bi  to mogao  gospodin Valerio  Drandić  mogao 
odgovoriti, odnosno Župan. Kredit se odnosi na izgradnju nove pulske bolnice koju  svi  toliko  
željno očekujemo.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovana kolegica  vijećnica Nevija  Poropat. 

Što se tiče Opće bolnice Pula na natječaj za dodjelu kredita javila se samo jedna, 
odnosno dvije banke s jednom ponudom. To je Zagrebačka  banka i OTP-e zajedno. Kredit 
je na  25 godina i vjerojatno je to razlog zašto se javila  samo jedna banka. Međutim, mi smo 
procijenili  da je  to ono što je realno i  ono što mi možemo izdržati kao rok za otplatu tog  
kredita. Ma da to govori malo i o gospodarskom stanju, jer  znamo da je obveza  države, 
odnosno Vlade RH izdavanje  državnog jamstva za taj kredit i opet ste dobili samo jednu 
ponudu, dvije banke u jednoj ponudi. Upravno  vijeće je donijelo odluku, potvrdilo je  odabir, 
jer na kraju imali smo  jednu ponudu  samo. I  sada daljnji  potez je na  Vladi RH, koja treba 
donijeti državno jamstvo. Nakon toga idemo u   raspisivanje natječaja za odabir tvrtke koja  
će graditi bolnicu.  To je ono što nas sada očekuje. To  će biti sada za vrijeme  ovih toplih 
mjeseci, da se ne držimo baš mjeseca,  ali uglavnom za vrijeme toplih mjeseci  će  natječaj 
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biti vani. Na jesen ćemo donijeti odluku, odabrati izvođača radova i vjerujem krenuti u 
izgradnju. To je ono što danas vam u ovom trenutku mogu  reći. 
 Druga velika tema za koju su mnogi građani Istre zabrinuti je stanje vodoopskrbe. 
Ono je bolje nego u ono vrijeme kada sam tu odluku morao donijeti, kao upozorenje 
ustanovama, tvrtkama, ali i građanima, na stanje u tom  trenutku sa izvorištima vode. Stanje 
je, dozvolite mi  na brzinu pregleda, da  prepričam, ako mogu koju minutu više, pa neka, ako 
vi dozvolite, i pitanja i odgovori budu dulji, ako malo dulje obrazložim stanje vodoopskrbe, ali 
mislim da je ono vrlo značajno za sve nas. 
 Imali smo nekoliko vrlo dugih sastanaka, vrlo sadržajnih sastanaka, sa 
gradonačelnicima, s Hrvatskim vodama, sa Istarskim  raznim vodovodima. 
 Da krenem od onoga što je lakše  možda, sa Labninštine. 
 Labinština će imati posebno još jedan dogovor sada sa HEP-om , gdje  će se 
izvorišta  Kozljak i Plomin priključiti vodoopskrbnoj mreži i time će se riješiti Općina Kršan i 
još neka naselja. 
 Što se tiče izvorišta koja su na Raši, ona su  do sada dovoljno izdašna i za sad neće 
ući  u  dodatnu  eksploataciju neka druga izvorišta, koja bi mogla prihranjivati izvorišta koja 
se redovito koriste za  vodoopskrbu na području  Lainštine. Tu mislim, prije svega, na 
Mutvicu i na  Pontegaj. 
 Što se tiče dijela, hajmo reći, odgovornosti Istarskog vodovoda, tradicionalno  
izvorišta  Sveti Ivan, Svetim Ivanom će se  opskrbljivati  i danas se  opskrbljuje Buzet, 
Pazinština, ali to seže i do Zminja i Kanfanara. Taj  dio dobiva  vodu iz  izvorišta  Sveti Ivan, 
koji ima velike izdašnost i koji u ovom trenutku  zaista će sigurno imati i dovoljno izdašnosti i 
u toplim mjesecima.  

 Izvorište Gabrijeli , Bužine, koje je zajednički izvorište za  Koparštinu, koji nije  bio u  
funkciji, sada  temeljem ove odluke stavlja  u  funkciju i  bit  će spremno u  sedmom i osmom 
mjesecu, prvenstveno za  snabdijevanje vodom područje  Bujištine. 

Gradole su danas na 700 litara u sekundi, bilo je palo na  400 litara vode u sekundi 
svojedobno, normalno je da je preko  1000 litara u sekundi. 

Prema tome te kiše su nešto donijele, ali nisu dovoljne. 
Gradole  će snabdijevati dio  Bujištine, Poreštinu i Rovinjštinu, prije sve ga,  Rovinj i 

Poreč. Vjerujem da će uz još malo kiše taj problem  biti definitivno skinut s dnevnog  reda i 
da ćemo imati situaciju koja će biti razriješena zahvaljujući  tome što  će u dogovoru  sa 
Rižanskim vodovodom Gabrijeli  biti potpuno korišten na hrvatskoj strani. Gradole će biti 
korištene prvenstveno za  snabdijevanje Poreča i Rovinja.  

Ostaje Pula, koja se u velikoj mjeri u  ljetnim mjesecima  snabdijeva sa vodom iz  
Butonige u kojoj vode ima. Međutim, ove kiše nisu ništa posebno se osjetile  na vodostaj 
Butoniga.  

Dok su izvorišta  bila podzemne vode i pokazala  se kao izvorišta koja imaju  vodu, jer 
su uvijek u podzemlju Istre, vode ima, međutim, Butoniga kao jezero  se nije  praktički gotovo 
ništa diglo i to je problem. 

 Mi smo pristupili i projektu desalinizacije za  nekoliko izvorišta takozvanih  pulskih 
bunara i  ti pulski bunari  bi trebali dobiti prihranu i dati jedno odgovarajuće  dodatno 
snabdijevanje grada Pule. Tu je također i Rakonek, koji  dolazi  sa  Raške strane . 

Uglavnom procjene su  da bi što se tiče snabdijevanja  Pule moglo  faliti 70-tak litara  
vode  u sekundi  ako ne bude još kiša. Međutim, kako  sada stvari stoje, čini  se da  će se i 
taj problem uspjeti riješiti, jer idemo na  brzu  nadohranu Butonige, odnosno vjerojatno  će se 
ići direktno na nadohranu tvornice za proizvodnu vode Butoniga. Ići će se direktno na 
tvornicu bez bajpasirnja preko jezera i na taj način ćemo riješiti Pulu. To su radovi koji su 
sada u toku, konkretno govoreći kopa se taj kanal u ovom trenutku, koji će dodatno  razriješiti  
to pitanje. 

Činjenica je da od prošloga maja  nismo imali ozbiljne kiše u Istri osim prije neki dan. I 
to je nešto što je zaista pokazatelj promjena  u atmosferi, globalnog  zatopljenja i s tim 
moramo računati. 

Završit  ću sa slijedećim. 
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Istra ne bi smjela biti žedna ovog ljeta. Ne bismo trebali proglasiti nikakvu redukciju  
vode u ovom trenutku. Ako procijenimo da možda u osmom mjesecu  koji dan vode za  piće  
ne bude, mi  ćemo to građanima reći. 

 Očekujemo u ovom  trenutku kako stvari stoje da će vode za  piće biti  cijelo ljeto, da 
neće doći do redukcije vode u ovom trenutku, imamo optimizam  da možemo to u ovom 
trenutku  reći, neovisno o odluci koju sam donio. Međutim, ako bude problema mi  ćemo 
građanima reći da voda nije za piće, nego da je za korištenje za kuhanje, za prokuhavanje, 
za one druge potrebe za koje voda, na kraju krajeva, služi. Neće biti za navodnjavanje niti 
nogometnih igrališta, nažalost, ali niti golfskog terena, jednoga kojega imamo i to  želim 
potpuno jasno reći. 

Možda neće biti moguće ni navodnjavanje vrtova, niti u poljoprivredi. Za sada još to 
nije tako  drastično, čini se da neće ni biti, ali ja to  želim ipak  vrlo oprezno najaviti, jer 
znamo  kakva  bi turistička  sezona bila  kada bismo  imali  redukciju vode za vrijeme 
turističke sezone za naše građane i za sve one  koji nas posjećuju.. 

Završavam sa dodatnom informacijom.  
Neki dan sam dao nalog  da odmah napravi projekt dodatne izgradnje vodovoda od  

Sv. Ivana do Istarskih toplica, čime bismo trajno ili trajnije, koliko mi možemo daleko vidjeti, 
možda narednih  20  godina, morali moći riješiti problem  vodoopskrbe Istre, odnosno 
dohranjivala  bi se  Butoniga . Butoniga bi bila određena za  Pulu i prvenstveno za  Puljštinu i  
Pulu. Ostali izvori bi bili za Bujištinu, Poreštinu i Rovinjštinu. Sv. Ivan, koji je izdašan, 
snabdijevao bi djelomično i ove općine, imali bismo Pazin, Pazinštinu i  Buzeštinu sa Sv. 
Ivanom. Labinština, kao stara dobra republika, ima svoj sustav za sebe i mi ćemo taj problem 
Labinštine relativno lakše riješiti. 

Sve skupa to  će zahtijevati novih  30-tak do  50.000.000,00 kuna ulaganja. 
Ja sam sa premijerom Milanovićem o tome  3 puta razgovarao. Pokazao  se vrlo 

senzibilnim za taj problem i što je pokazatelj da ima odgovornosti upravo za one ključne, 
bitne momente za  život jednog kraja i očekujem da će  Hrvatske vode i Vlada RH bude li  
trebalo dodatno financirati ulaganje u vodoopskrbu, odnosno u adaptaciju našeg 
vodoopskrbnog  sustava s onim što nam je sada u ovom trenutku neophodno.   

Nadam se da sam bio vrlo  iscrpan. 
   

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  vrlo  lijepa.  
 Nekoliko minuta više je zaslužilo s obzirom na težinu teme, odnosno ozbiljnost teme. 
Ja sam isto tako uvjeren da  nećemo doći u situaciju da nema vode, da nije situacija 
alarmantna, ali dodatni oprez je uvijek dobro došao.   
 Da li imate potrebu uzeti riječ ? 
 Nema. Hvala.  
 Na redu je  kolega vijećnik Vlado Ivetić. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, poštovani  Župane  sa suradnicima, kolegice i kolege 
vijećnici. 
 Ja sam došao sada u pat poziciju. Jedno pitanje uzeo mi je gospodin iz  HDZ-ea, 
drugo  gospođa iz  IDS-a. Znači, imamo ista pitanja Ladonja kao i  vladajući, odnosno HDZ-
e.  
 Što to znači ? 
 To znači da svi jednako brinemo o  građanima  Istre.  Evo, to me veseli, ali to ne 
znači da ja neću  postaviti pitanje. Ja imam pitanje u  džepu, odnosno  samo malo bih  se 
nadovezao  na  kolegu vijećnika  Marina Roce i postavio bih pitanje gospodinu Županu, jer 
imam informaciju da će gospodin investitor, da ga sada ne spominjem,  uložiti u hotel i bazen 
cirka  14.000.000,00  €, što je po meni  pola iznosa od Hotela Lone, pa me interesira da li je 
on suzio taj projekt, odnosno nadovezao bih se još dalje, da li gospodine Župane smatrate, s 
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obzirom da je manje  Brijuni rivijera, znači, nije  krenula kako se  mislilo i  trebalo, da li 
smatrate i  dalje  da će se riješiti problem nezaposlenosti u Istri  sa tim projektom Brijuni 
rivijera.  
 Drugo pitanje. 
 S obzirom da znamo prije dok  je HDZ-e bio na  vlasti da ste SDP-e i IDS, koalicija, 
stalno spominjali «Kada mi dođemo na vlast decentralizacija  će krenuti, lokalne 
samouprave, gradovi, općine  dobiti će više novaca». Ja taj novac  još ne vidim. Vidim da 
općine grcaju u velikim problemima i od te decentralizacije još nema ni  traga ni glasa, pa me 
interesira kada će konačno decentralizacija  krenuti, da li se čeka  stvarno da te općine 
pomalo propadnu, pa da ostanu samo veliki. 
 I ja bih jedan prijedlog dao, ne znam da li je to u našem Poslovniku ili nije predviđeno, 
da li mi možemo zvati  na sjednice  Županijske skupštine saborske zastupnike kojih  imamo 
jako puno. Kada oni  čuju  riječi  vijećnika iz prve ruke, možda mogu na neki način i oni 
pomoći , a razgovarajući sa nekima vidio sam da imaju interesa i da bi došli rado na sjednicu  
Županijske  skupštine  ukoliko je to moguće.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Što se tiče saborskih  zastupnika i zastupnica to je pitanje vas na Skupštini. Mi imamo 
jednoga koji je  član Skupštine, to je gospodin  Furio Radin, koji je relativno često s nama. 
Naravno, to je pitanje  rada Skupštine, ja  u to  neću ulaziti. Meni  će svakako biti vrlo drago 
da vidim svoje poštovane kolegice i kolege i ovdje na našoj  Skupštini.    
 Što se tiče vašeg pitanja oko Brijuni rivijere ne znam, govorite stalno nešto u  šiframa, 
ako sam vas dobro dešifrirao, radi se o gospodinu Končaru, koji  je dobio na natječaju 
Katarinu, Monumenti,  na koju još nije potpisao ugovor zbog  poznatih razloga. Koliko  će on 
uložiti i u koje  objekte i hotele u ovom trenutku ja vam ne mogu  reći, niti on vam to ne može 
do kraja  reći,  to će ovisiti i o samoj odluci Ministarstva kulture glede onoga što eventualno 
mogu konzervatori propisivati na tom području . No, o tom pitanju vjerojatno  će biti još  
govora, pa  ćemo onda vidjeti da li  će uopće netko htjeti ulagati  ako ne dođe do  promjena 
koje ja očekujem da će  do tih  promjena doći, odnosno očekujem da će  se uvažiti 
razumnost Grada Pule, Gradonačelnika, gospodina  Borisa Miletića, koji  je u ime Grada 
Pule uložio  žalbu na rješenje, gospodina Uzelca i očekujem da će ta žalba biti uvažena i da  
će razum prevladati u ovoj  državi, jer definitivno svi dobro znamo  da nam prvenstveno 
trebaju radna mjesta. Jasno mi  je zašto  ste povezali to ulaganje  sa  Hotelom Lone. Zaista 
je to  cinično, zaista nepotrebno. Očekujem vašu snažnu, nedvojbenu iskrenu podršku i za  
Muzil. To je jedan sjajan projekt. Uskoro  će doći na sjednicu  Županijske skupštine i 
vjerujem da ćemo vrlo brzo donijeti  i na neki način i kao Gradsko vijeće Grada Pule 
smjernice i oko  Muzila.  
 I da vam odgovorimo na  vaše pitanje. 
 Ja sam  kao  ekonomista, a ne  kao čovjek politike,  jer mislim da nešto znam o tome, 
apsolutno uvjeren da realizacijom programa  Brijuni rivijera u cijelosti koji, nemojmo 
zaboraviti, uključuje i dijelove Općine  Bale, vi to znate,  da ćemo sada uključiti, kada su 
dobre turističke promijene nastale u Općini Bale,  i Općinu Bale u projekt Brijuni rivijera i u 
financiranje javnog  novca u razvoj Općine Bale na jedan primjeren način, a ne ono što su 
imali do sada da je  Općina Bale htjela biti na   neki  način  jedna vrst geta politikom koja se 
vodila. .Dobro je da je došlo do promjena u Općini Bale, dobro je da je politika, koja je  do 
nedavna bila  u Općini, promijenjena i da se vodi  druga politika, ma da su veoma slični ljudi, 
ali se vodi druga politika i to je sjajno. Mislim da je to jako dobro za  Općinu  Bale. Sada su 
velike šanse za razvoj  Općine  Bale i one će također biti uključene u Brijuni rivijera.  
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 U tom kontekstu, kao što je kolega Ivetić, ponavljam, kao  ekonomista, uvjeren sam 
da realizacijom  razvojnog programa  Brijuni rivijera od  Bala , Vodnjana, Barbariga, 
Dragonera, Pinete, Hidrobaze, Katarine, Monumenti i Muzila i eventualno još  neke manje 
lokacije na  području Grada Pule,  rješavamo problem  nezaposlenosti većeg dijela Istre, 
Južne  Istre svakako. I to je razlog zbog  čega sam i ponosan na taj projekt. Žalostan sam 
što  još nije realiziran. I nije točno ono što je malo prije gospodin Mario Roce  rekao da  se 
prije  5 godina  nije moglo  krenuti. Imali smo prvi natječaj, takozvani pozivni natječaj, za  koji 
je iskazalo interes  skoro 30.tak  firmi za ulaganjem. Međutim, poslije toga, gospodine Roce, 
nitko ništa nije htio   raditi, nego  dapače,  minirao se taj projekt i to jako dobro znam. Ja sam 
sjedio sa gospođom  Marinom Matulović - Dropulić, sa gospodinom  Biskupićem. Ja sam za  
njega bio protivnička  stranka, on je to otvoreno rekao, otvoreno je to govorio,  dobro je da je 
otvoreno govorio,  nije  skrivao, nije stavljao ništa pod  tepih., tako je mislio, ali  da se ne 
vraćamo u prošlost, hajmo gledati u  budućnost.  
 Očekujem brze i kvalitetne odluke Povjerenstva, na čijem je  čelu premijer, očekujem 
ponavljanje   natječaja  za  Hidrobazu i Pinetu, očekujem razrješenje  Muzila, očekujem 
uključenje dijela Općine  Bale, očekujem ulaganje na  području  Barbarige, Dragonere,  i 
onda vam mogu  jamčiti sigurno, nadam se, svi  ćemo biti  živi za  5 godina,  7 godina, kada 
taj program može u cijelosti saživjeti, vidjet ćete što  će se dogoditi . Odgovorno kao 
ekonomista govorim, jer tada neću biti vaš   najdraži  župan, kao sam sada, siguran sam, 
gospodine Ivetiću, bit  će netko drugi, ali siguran sam kao  ekonomista da taj program upravo 
nosi  takvu snagu za razvoj  Istre.        
 Zadnja  točka, decentralizacija. 
 Povjerenstvo je osnovano, na  čelu  je  potpredsjednik  Vlade, gospodin Mimica. 
Razmatrali smo modele decentralizacije. Ja sudjelujem u tome zajedno  sa kolegom  
Vedranom Grubišićem. Ova  Vlada nema novaca, kao što nema ni jedna Vlada, uglavnom, 
danas u  Europi, pa  nema ni naša  Vlada. Neke imaju, ali uglavnom nemaju novaca, kao što 
nemaju ni  županije, kao što nemaju ni općine i gradovi, ali  naš zahtjev ide prema 
preraspodjeli  ovlasti, a time i novca kojega ima. To je koncept u ovom trenutku. Očekujemo 
više ovlasti od  države za  županije, za općine i gradove,  i onda pretok tog  novca na niže 
razine. To je koncept  o kojem sada razgovaramo. Ako dođu bolja vremena onda ćemo 
razgovarati naknadno i o novcu. 
. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Ivetiću imate pravo  na riječ.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Gospodine Župane veseli me što  ste  dalje optimista što se tiče  zapošljavanja, ali  
moram reagirati na činjenicu da je promijenjena politika u Općini  Bale. Koliko  se sjećam, ja 
sam  sjedio  na svečanoj sjednici, kao i vi, gospodine Župane, još jako dobro vidim, nisam 
primijetio  neke  velike promijene. Apsolutno ja bih  to primijetio, primjećujem i  vidim da je  
isti načelnik, isto  Vijeće- Smatram da do nekih  velikih  promjena nije došlo. Ja  znam da 
biste vi volio da se u Tinjan i Balama dese promjene, međutim, promjene će se desiti, ako 
Bog  da, kako se zauzmemo za  slijedeće lokalne izbore, Bale, Tinjan, Višnjan i dalje ostaju u 
takvoj situaciji. Za  slijedeće lokalne izbore ako građani budu  htjeli promjene, naravno, će 
doći do promjena. 
  Evo, samo toliko. 
Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lipa.  
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 Da li imate potrebe uzeti riječ  ? 
 Nema.  
 Radi se o subjektivnim procjenama, naravno, politika  nema egzaktnih  procjena.. 
 Sada je na  redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik Marin Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, poštovani gospodine  Župane sa suradnicima, 
kolegice i kolege vijećnici i svi ostali prisutni, dobar večer svima, buona  sera atutti. 
   Da se nadovežem na kolegu Vladu Ivetića i moja dva pitanja su već «zauzeta», što  
također  smatram da je pokazatelj  dobre  volje  od strane svih da se  stvari pokrenu  na bolje 
u  našoj  županiji, a ne  stvaranja  neke nove Narodne fronte ili  Socijalističkog  saveza 
radnog  naroda, gdje ćemo  svi biti u jednoj opoziciji. 
 Prvo pitanje, Brijuni rivijera,  je već dva puta dan odgovor i mislim da možemo biti 
zadovoljni količinom informacija koje smo dobili. 
  Tamo  gdje  ću ipak malo  nadopuniti pitanje koje sam  mislio postaviti i što je  Župan 
ukratko naznačio u zadnjem odgovoru, to je pitanje  rada Nacionalnog povjerenstva za 
provođenje decentralizacije i reforme lokalne i područne (regionalne) samouprave, kako se 
zove u  svome nazivu. Gospodin Župan je dao osnovne  naznake, a ja bih molio da se 
eventualno odgovor nadopuni  sa informacijom o   nekakvim rokovima. Znam da se u odluci 
Vlade RH navodi kraj rujna  kao  rok za davanje nekog prvog  prijedloga.  
 Isto tako me zanima  tema koju svi  stavljaju na prvo mjesto, iako po meni općenito 
ona ne bi  trebala biti prva tema, to je tema teritorijalnog preustroja. Ona je za nas u  Istri 
posebno  važna  s obzirom na važnost identiteta i  regionalne samobitnosti Istre, što mnogi  
članovi  Povjerenstva, iz osobnog iskustva nisu  jako za tu  temu, nisu jako za to rješenje, 
tako da nas tu očekuje borba. I općenito da ne dužim sada previše, da li se možda razmišlja 
o nekakvim konkretnim  modelima s obzirom da štetici već sada govore da bi se  sve moglo 
sveti na uvođenje poreza  na imovinu  kao  glavnog izvornog prihoda subnacionalnih  razina  
vlasti. Mislim da je to  nedovoljno  i premalo i  svakako treba tu govoriti o  puno više izvornih 
prihoda, možda, o prijenosu  nekih  vlasničkih  prava  na  subnacionalnoj  razini vlasti, što je 
objektivno veliki problem, možda najveći, u provođenju naših projekata i  sličnih.    
 Zahvaljujem.  
 
  DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine  Grgeta, moram priznati da ste malo razočarali sa svojim 
uvodnim  dijelom, jer  vidio  sam da ste malo  negativno prema  Narodnoj  fronti i 
Socijalističkom  savezu, a upravo ste vrlo kontradiktoran, a to je, bude li netko htio uzeti 
identitet Istre bilo  kakvom administrativnom odlukom, možda će nam trebati Narodna fronta, 
nemojte to zaboraviti ! Ali vidite  kako tu  dolazite na moje pomalo.  
 Dobro, šalu  na stranu. 
 Htio  bih svakako naglasiti da potpredsjednik Mimica i ja smo imali priliku upravo prije 
neki dan razgovarati u  Poreču o ovoj temi, pa mogu na neki  način, ne formalno, jer to nije 
bilo  na sjednici, ali  neformalno  reći i  njegov  jasan stav koji je izrekao na nekoliko  skupova 
i  stranačkih  skupova SDP-ea  što je, naravno, vrlo značajno. Nitko od ljudi iz politike,  a on 
je na čelu ovog tima, projekt decentralizacije u Hrvatskoj ne dovodi u pitanje identitet Istre, 
opstojnost Istre, kao posebne regionalne jedinice u Hrvatskoj. To je vrlo važno i treba to  
naglasiti zato što  zaista  stvaranje  nepotrebnih  tenzija i sukoba na toj  temi u našoj zemlji  
nije potrebno. Istra  ne želi sukobe, građani Istre ne  žele apsolutno nikakve nove  netrpeljive 
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odnose  na relaciji Istra – Zagreb, nego upravo  žele suprotno, Istra želi suradnju sa  
Zagrebom, kvalitetnu suradnju, priznanje identiteta i  regionalne osobitosti Istre. To je ono što 
mi  želimo i to je ono na čemu mi insistiramo  svih ovih  20 i nešto godina. I vjerujem da 
danas se u Hrvatskoj možda po neki kvazi znanstvenik želi poigrati time, pa onda u  vidu 
stanovitim poštovanjem prema tom  hrvatskom kraju proglašava već regijom, a Istru briše sa 
te regionalne karte. Non paseran! Jedan lijep uzvik  svojedobno od  jedne markantne žene. 
Ja  ga samo ponavljam. 
 Mi imamo situaciju u kojoj danas građani  Istre  žele zadržati status koga  se u Europi 
definira kao status država minus 1. Dakle, državna  razina minus 1. Kako god to zvali da li  
županije, regije, pokrajine, landovi,. lenderi, okruzi, autonomne pokrajine, kako god.  Primjer, 
ne treba ići  daleko, možemo ići u Austriju, možemo ići u Italiju, sasvim svejedno, u .Sloveniju  
nema pokrajina, nema regije, pa ćemo Sloveniju preskočiti. 
 Lombardia 9.000.000 ljudi, Vadaosta, autonomna pokrajina,100.000 ljudi. Susjedi, 
susjedne regije. Teoreobrad ili Midlesterajht, Burgenland  ili  Salzburg, vrlo velika  razlika u 
broju stanovnika, vrlo veliki prihodi, jer je Austrija, kao što znamo  federativna  država. 
 Dakle asimetrična, asimetrični  regionalizam je ono što sam definitivno uvjeren je  
hrvatska potreba.  
 Naše regije nisu jednake veličine, imaju različite posebnosti,  Istra  je dvojezična, 
Hrvatska  takvu regiju u suštini u osnovi nema, Dalmacija i Slavonija imaju svoje posebnosti, 
opjevane u mnogobrojnim pjesmama, na kraju krave, i to  treba uvažavati. Treba raditi samo 
ono što ljudi prepoznaju kao svoju regiju i ništa više od toga. Građani Istre prepoznaju svoju 
regiju, građani Dalmacije svoju regiju, građani Slavonije i Baranje svoju regiju. I to svi  jako 
dobro znamo. Naravno da  treba razriješiti i taj središnji dio  Hrvatske na jedan muda način, 
to nije jednostavno, ali to se može napraviti.  
 Prema tome završavam time  da  naglasim da  Povjerenstvo koje je osnovano nema 
ambicija do lokalnih izbora u svibnju iduće godine mijenjati  teritorijalni ustroj Hrvatske. Na 
izbore bismo trebali ići praktički sa sadašnjim  teritorijalnim ustrojem, ali ima  najave  da će 
se mijenjati upravo odnos ovlasti, odnos župan i  županijska  skupština, gradonačelnik – 
gradsko vijeće, načelnik – općinsko vijeće. Tu ima  naznaka promjena u tom  dijelu zakona 
ovlasti i odnosa između izvršne  i predstavničke  vlasti. To je ono što  će se do svibnja iduće 
godine vrlo vjerojatno dogoditi. 
 Teritorijalni ustroj  će ići poslije toga. Nakon što  će se ići  na izbore 4 godine  će se 
funkcionirati po sadašnjem sustavu glede teritorijalnog  ustroja, ali  bi se  u tim godinama 
mogao mijenjati takva zamisao, i onda ćemo  vidjeti  da li na kraju Narodna  fronta, 
Socijalistički savez i sve ono s čime ste započeli  vaša uvodna pitanja.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Ja sam uvjeren da nam široka  fronta narodnih masa neće trebati. 
 Riječ ima  vijećnik  Zdenko Pliško.   
  
ZDENKO PLIŠKO : 
 
   Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, gospodo iz 
medija. 
 Ja imam samo jedno pitanje. 
 Vjerujem da će odgovor na njega htjeti  čuti  puno onih koji  čekaju red za smještaj u 
domovima umirovljenika u Istri. Naime, Župan je u svoj  mandatni program bio stavio 
izgradnju  4 doma  za umirovljenike, jedan  u Pazinu, jedan u  Labinu i dva u  Puli, jedan za 
pripadnike građana Talijanske narodnosti.     
 Pitanje postavljam zato što  se u svom Izvješću o  radu i ostvarenju Mandatnog 
programa Župan nije dotaknuo uopće ovo pitanje, zato sam se odlučio  da postavim ovo 
pitanje  sada u prvom dijelu trajanja  Skupštine, čekam odgovor od  Župana, pretpostavljam 
o  čemu se radi, ali bilo  bi dobro da  čujemo to od  Župana. 
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 Zahvaljujem.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ 
  
IVAN JAKOVČIĆ : 
 

Pitanje je iznimno  važno za naše sugrađane treće dobi. 
 Ono što je dobro u svemu tome, a loše je  što nemamo te domove umirovljenika već 
sagrađene, je perspektiva da se ti domovi sada zaista  sagrade. 
 Način na koji sam ja pokušavao uvjeravati bivšu Vladu u kojoj  je gospodin Milinović 
bio  zadužen za to, uglavnom je  bio neuspješan. S jedne strane nije se htjelo financirati 
izgradnju uopće, praktički nije se htjelo  razgovarati o financiranju domova umirovljenika, u 
smislu to  si izgradite   sami, a s druge  strane, čak da smo ih i izgradili,   a ne možemo ih  
sami izgraditi, jer objektivno nemamo šoldi za to, onda financiranje korisnika tih domova  
umirovljenika opet  bi palo  na  lokalnu zajednicu i tih  šoldi opet nema. 
 Danas je situacija, na sreću, povoljnija, povoljnija utoliko  što ti projekti mogu ući u 
ono što je bilo pitanje gospođe Lucije Debeljuh prije, vezano za financiranje  građevina 
potrebnih za obrazovanje, škole, dvorane i slično, kroz javno - privatno partnerstvo. Ista tema 
su domovi umirovljenika. Ja sam sa gospodinom Čačićem već otvorio tu  temu. On je 
apsolutno zainteresiran da se kroz  Ministarstvo, a onda   i sektorsko  Ministarstvo razradi taj 
model. Tu smo mi  zainteresirani prvi ići  u to ako treba, za razliku možda od škole, gdje 
možemo sačekati da vidimo malo, barem, nekoliko primjera. Ovdje smo zainteresirani upravo 
za objavljena imena, koja zaista čekaju  predugo na krevet u  domu umirovljenika i na 
mogućnost dolaska u dom umirovljenika.  

Za sada imamo konkretno  3 projekta, koja ste  naveli, Labin, Pazin i  Pula. Nažalost, 
drugi dom umirovljenika u Puli, kojeg smo bili pokrenuli zajedno sa  Unione Italiana,  u ovom 
trenutku zbog stanja u Talijanskoj državi on je u sten by. Njega u ovom trenutku  ne mogu 
obećati da možemo pokrenuti  u smislu realizacije i tog doma umirovljenika, jer signali iz 
Italije u tom kontekstu nisu  pozitivi. Došlo je do rezanja budžeta u Italiji, došlo je do rezanja 
budžeta u Unione Italiana itd., itd.., gotovo da se dovodi, neću  reći u pitanje, jer nije tako, ali   
ovaj projekt  se dovodi u pitanje na neki  način, mi  ga nećemo moći  brzo realizirati kao što 
smo ga zamislili prije nekoliko godina.  

Ono što  nam je svakako realnost to je dom umirovljenika u Puli, Labinu i Pazinu, i to 
novi domovi umirovljenika, s time da će odluka ove  Skupštine biti  kada se izgradi nova  
bolnica u  Puli, što  će se dogoditi u slijedećem mandatu Skupštine i novoga župana ili  
županice. U tom trenutku  trebati  će odlučiti  što napraviti sa današnjom takozvanom 
Mornaričkom  bolnicom, da li je ona adaptabilna, odgovarajuća za eventualno da u jednom 
dijelu bude dom umirovljenika ili  ne, to  će trebati odlučiti  stručnjaci. Ja osobno sam  sklon 
tome, ali  pitanje je da li je to realno, da li je to moguće i da li je to prihvatljivo i za korisnike i 
za  stručnjake koji  će odlučivati o tome. Kapaciteta   tamo  će, naravno,  biti, možda  i 
previše, i to u ovom  trenutku je  najveći problem. Trebat će naći dodatni  sadržaj  da bi se 
ona velika zgrada Mornaričke bolnice mogla  popuniti ako  bi u  jednom  dijelu bio dom 
umirovljenika.  

To su razmišljanja. Ipak ću nešto kraće reći u  Izvještaju o  radu , jer  to nije  
navedeno  u Izvještaju o radu, ali kao što vidite ozbiljno  smo radili  na tome, ali  nije sve 
zapisano  u Izvješću, ali  to je ono što mogu u ovom trenutku jasno  reći našim građanima, 
javno - privatno partnerstvo kao model  za izgradnju domova umirovljenika u Puli, Labinu i  
Pazinu.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
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 Kolega Pliško imate li potrebe uzeti  riječ, jeste li zadovoljan odgovorom? 
U  redu.  
Sada je na redu Klub umirovljenika  DSP- ZELENI. 
Riječ ima vijećnik  Josip  Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege. 
 Ja bih jedno pitanje ponovio, kojeg sam postavio  točno prije godinu dana i tri 
mjeseca. Pitanje se odnosi na naš  famozni Plomin. Mi smo  tada tražili da nam se da uvid  
sklopljen ugovor između  firme RW-e i  HEP-a. To se odnosilo na izgradnju Plomina 2. Kako 
do  toga do dan danas nismo došli želimo znati da li  se može doći  do takvoga jednoga 
ugovora koji je sklopljen, pogotovo kada da je  2007. godine državna revizorica zatražila 
izmjenu  tog ugovora, čak  je zatražila poništenje tog ugovora, valjda nije bez  razloga. 
 Isto tako  želimo znati  točne informacije da li je firma RW-e  dok je tamo u toku od 7 
godina faktički  si ona naplatila uloženi novac, pa da je nakon toga  faktički isto tako  ostvarila 
negdje  oko  35 milijuna € dividende. 
 Pored toga  želimo isto tako dobiti informaciju da li je istina da je  HEP u pogon struju 
po višoj cijeni, nego  je proizvodnja  cijena,  gdje je ona suvlasnik  te tvrtke. To je vrlo važno 
da znamo.  
 Isto  tako  želimo znati  i to  danas ponovno ponavljamo, da dobijemo informaciju,  da 
znamo gdje ima  RW-e svoje  ugljenokope po svijetu, u kojim državama to ima. 
 Isto na kraju mogu  reći da nas interesira po kojoj  cijeni Hrvatska kupuje ugljen za tu  
TE.  
 Drugo pitanje, da skrenem pažnju na to da smo mi, kada se govori o Rockwoolu,  
15.012.2008. godine u  ovoj zgradi donijeli određene  zaključke. Ti zaključci do dandanas 
nisu realizirani. Da su realizirani vjerojatno  Rockwool ne bi  posljednjih  10, 15 dana dobio  
uporabnu  dozvolu, jer je  trebalo prije dati odgovore i odgovarati za  neka  djela koja nisu 
bila  sukladna zakonu, a moram  isto reći da smo mi  Rockwool prijavili  USKOK-u, da nam je 
USKOK odgovorio, prvo, da nisu dobili dovoljno informacija, ali na našu intervenciju Državno 
odvjetništvo je zatražilo od USKOK-a da postupi po našem zaključku.  

Interesira me da li  ćemo mi te zaključke  realizirati ili ne, pogotovo sada kada se radi  
o  problematici oko vode, treba podsjetiti i Plomin i  Rockwool, to su dvije industrije, koje 
koriste jako puno vode, a to nije bez  vraga,  a mi sve to odobravamo.  

Hvala.. 
 
DINO KOZLEVAC : 

 
Hvala lijepa. 
Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 

Ono što mogu  svakako dodati na ova pitanja, od kojih  neka  su bila konstatacija s kojima se 
osobno  slažem, međutim, kako se radi o  vrlo  kompleksnim pitanjima  na koja  ja osobno, 
naravno, ne mogu  imati odgovore, jer to su  djelomično možda i poslovne tajne HEP-a, 
Vlade sadašnje, biše itd.  

Vrlo mi je drago da ste  potaknuli  i  USKOK da se vidi zaista da li je bilo sve 
regularno, kada govorimo o pitanju  Rockwoola, jer se i mene optuživalo za svašta kada je u 
pitanju  Rockwool i jako mi je drago da ste pokrenuli i Državno odvjetništvo. U svakom 
slučaju u tom kontekstu mogu  reći to da  ćemo na vašu inicijativu zatražiti pisane odgovore 
od  nadležnih i nadam se da ćemo ih dobiti. Ako ih dobijemo onda ćemo, naravno, odmah 
vas  i obavijestiti o tome.   
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Hvala lijepa.  
 Imat pravo  na riječ.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Gospoda su prekršila  zakonske propise kada ne daju zatražene informacije.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Isteklo je vrijeme točno u regularnom vremenu za postavljanje vijećničkih pitanja, bez 
nadoknade  
  
 AD – 3  

a. Ostavka na dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
    županije 
b. Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije, 
c. Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije, 

 
 Predsjednicu  Mandatno – verifikacijske komisije,  LUCIJA DEBELJUH podnijela je 
slijedeće  
 
IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 
sa 6. sjednice Županijske skupštine Istarske županije, 
održane 21. svibnja 2012. godine 
 
Temeljem članka 23. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije ("Službene 

novine Istarske županije", broj 14/09), Mandatno - verifikacijska komisija, na sjednici 
održanoj dana 21. svibnja 2012. godine, u sastavu: 

 
1. LUCIJA DEBELJUH, predsjednica 
2. SERGIO BASKIJERA, član 
3. VIKTOR KRAPLJANOV, član, 

 
utvrdila je sljedeće činjenice: 

 
Da je izabrani kandidat s Nezavisne liste Plinia Cuccurina, TULLIO FERNETICH dana 19. 
travnja 2012. godine podnio ostavku na dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
županije koja je istog dana ovjerena kod javnog bilježnika, Snježane Nazarević iz Buja, Trg 
Josipa Broza Tita 1, pod Brojem: OV-1864/12. Navedena ostavka je 20. travnja 2012. godine 
zaprimljena u pisarnici Stručne službe Skupštine Istarske županije. 
 
Temeljem odredbi Zakona o izboru članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne 
(regionalne) samouprave (NN, br. 44/05 – pročišćeni tekst i 109/07), člana predstavničkog 
tijela izabranog na neovisnoj listi zamjenjuje prvi neizabrani kandidat  s liste. 
 
Uvidom u Rješenje Županijskog izbornog povjerenstva Istarske županije, Broj: LS 162/2009 
od 28. travnja 2009. godine, sljedeći kandidat na Nezavisnoj listi Plinia Cuccurina je 
MAURICIO LICUL iz Pule.  
Budući Mauricio Licul obnaša dužnost vijećnika u Gradskom vijeću Grada Pule, sukladno 
odredbama članka 5. Zakona o izboru članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave, 3. svibnja 2012. godine zaprimljena je njegova pisana 
izjava o stavljanju mandata vijećnika Županijske skupštine Istarske županije u mirovanje. 
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Nadalje, sljedeća kandidatkinja na Nezavisnoj listi Plinia Cuccurina je BRANISLAVA KLIBA 
iz Pule, koja je podnijela pisanu ostavku na dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
županije, te ju sukladno odredbama Zakona o izboru članova predstavničkih tijela jedinica 
lokalne i područne (regionalne) samouprave, ovjerila kod javnog bilježnika Ivana Kukučke iz 
Pule, Jurja Žakna 4 b, 4. svibnja 2012. godine pod Brojem: OV-2399/12. 
Sljedeći kandidat na Nezavisnoj listi Plinia Cuccurina, 13. po redu, je DAMIR IVETIĆ iz 
Rovinja, Kresinskih žrtava 7. 
 
Slijedom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje sljedeće akte: 
 

ODLUKU 
o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
 
Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku TULLIU FERNETICHU prestaje mandat 

vijećnika Županijske skupštine Istarske županije, zbog podnesene ostavke. 
 
Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 
 

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Županijske skupštine Istarske županije u mirovanje 
 
Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećnik MAURICIO LICUL stavlja mandat vijećnika 

Županijske skupštine Istarske županije u mirovanje, zbog obnašanja nespojive dužnosti. 
 
Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 
ODLUKU 
o prestanku mandata članice Županijske skupštine Istarske županije 
 
Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se da članica Nezavisne liste Plinia Cuccurina, BRANISLAVA 

KLIBA podnosi ostavku, te time gubi pravo obnašanja dužnosti vijećnice Županijske 
skupštine Istarske županije. 

 
Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije». 
 
RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
 

I. 
Umjesto vijećnika Tullia Ferneticha, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine 

Istarske županije DAMIRA IVETIĆA iz Rovinja, Kresinskih žrtava 7. 
 

II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
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Gospodin Damir  Ivetić ustaje , predsjednik  DINO KOZLEVAC, čita tekst prisege na  
hrvatskom i talijanskom jeziku, nakon čega novopredloženi vijećnik izgovara  «Prisežem» ili 
«Lo  giuro». 

  
“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati savjesno 

i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske županije te 
da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre". 
  

 “ Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità I'incarico derivatomi dei 
diritti e doveri di membro dell'Assemblea regionale, per lo Sviluppo economico, culturale e 
sociale della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri di membro, a che tutelerò e affermerò le peculiarità 
dell'Istria." 
 
DAMIR IVETIĆ : «PRISEŽEM». 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC,  čestita vijećniku  DAMIRU IVETIĆU i želi mu da 
uspješno obavlja dužnost vijećnika Skupštine Istarske županije. 

 Potpisuje tek svečane prisege.  
 
 AD – 4 PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA  O IZVRŠENJU 
                       PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2011. GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu toku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
 Uvodno obrazloženje  je dala  pročelnica Upravnog odjela za  proračun i financije  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC. 
 Skupština je bez rasprave sa 33 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela  

 
     Z A K L  J U Č A K  

 
o prihvaćanju  Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2011. 
godinu, 

 
 AD – 5 IZVJEŠĆE O RADU I OSTVARENJU MANDATNOG 
                  PROGRAMA  ŽUPANA OERTNERSTVO 
                   - OTVORENOST – KONSENZUS  U 2011. GODINI  
 

Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan  Jakovčići, 
koji  je ujedno dao  i uvodno obrazloženje. 
 U pojedinačnoj  raspravi su sudjelovali  : MARIN GRGETA, DAMIR MILETIĆ, IVAN 
JAKOVČIĆ,  odgovori na  postavljena pitanja.  
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC,  zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje  Izvješće o 
radu i ostvarenju Mandatnog programa Župana Partnerstvo –otvorenost - konsenzus u 2011. 
godini., te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština sa  27  glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
    Z A K L J U Č A K 

  
o usvajanju Izvješća o radu i ostvarenju Mandatnog programa Župana Partnerstvo –
otvorenost - konsenzus u 2011. godini 
 
 AD - 6 
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f. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana 
aktivnosti Plana za zdravlje Istarske županije za 2011. godinu, 

g. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za 
zdravlje Istarske županije za 2012. godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan  Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Po ovoj  točki dnevnog reda vodi se objedinjena rasprava.  
LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Odbora za  društvene djelatnosti izvijestila  je 

Skupštinu da je  Odbora razmatrao ovu točku dnevnog reda i donio  slijedeći   
ZAKLJUČAK 

1. Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana 
aktivnosti Plana za zdravlje Istarske županije za 2011. godinu, te se predlaže 
Županijskoj skupštini Istarske županije da istu prihvati u predloženom tekstu. 

2. Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za 
zdravlje Istarske županije za 2012. godinu, te se predlaže Županijskoj skupštini 
Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 

3. Preporučuje se Upravnom odjelu da kod Ministarstva zdravstva inicira izmjenu 
mreža javne zdravstvene službe za područje Istarske županije, prethodno se 
usuglasivši s jedinicama lokalne samouprave i Savjetom za zdravlje Istarske 
županije o potrebama na terenu. 

4. Zadužuje se Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb da vijećnicima, na 
znanje dostavi kompletno Izvješće o palijativnoj skrbi i Program rada  na 
području Istarske županije te da se prema HZZO-u uputi zahtjev za 
sufinanciranje određenih aktivnosti, posebno s naglaskom za financiranje tima. 
U  pojedinačnoj  raspravi  su sudjelovali : EVELINA BIASIOL -BRKLJAĆIĆ,  ZDENKO 

PLIŠKO, AHMED MAKOTA, MARIN GRGETA,  SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica  
Upravnog odjela  za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske  županije, odgovori na  postavljena 
pitanja.    
 Predsjednik  DINO KOZLEAC, zaključuje  raspravu i daje odvojeno na  glasanje točku  
a. i b.  sa  Zaključkom  Odbora za  društvene djelatnosti, te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa  30 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV»  i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  
donijelo pod 
 a. 
     O D L U K U 

 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 
Istarske županije za 2011. godinu, 

b. 
O D L U K U 

 
o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje Istarske županije za 
2012. godinu, 

 
AD – 7 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA STATUT JAVNE USTANOVE IKA – ISTARSKE 
             KULTURNE AGENCIJE  - ACI – AGENIA  CULTURALE 
             ISTRIANA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
U  pojedinačnoj  raspravi je sudjelovao  vijećnik DAMIR  IVETIĆ, MLADEN  

TORBICA, odgovor na postavljeno pitanje. 
Predsjednik  DINO OZLEVAC, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 

Zaključka o davanju suglasnosti na Statut javne ustanove IKA – Istarske kulturne agencije – 
ACI – Agenzia culturale istriana, te nakon glasanje  zaključuje da je  Skupština sa  22 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
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    Z A K L J U Č A K 
    

o davanju suglasnosti na Statut javne ustanove IKA – Istarske kulturne agencije – ACI 
– Agenzia culturale istriana 

 
 AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI  ODLUKE O 
                      OSNIVANJU  JAVNE USTANOVE  ZAVOD ZA 
                      PROSTORNO UREĐENJE ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
 Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je bez  rasprave  a 28 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o Izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Javne ustanove Zavod za prostorno uređenje 
Istarske županije 

 
 AD – 9 PRIJEDLOG ODULKE O  DOPUNAMA ODLUKE  O 
                 OSNIVANJU LUČKE UPRAVE PULA 
 

Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je bez  rasprave  a 30 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
            o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 
 
 AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O MJERILIMA  I NAČINU 
                         KORIŠTENJA  VLASTITIH PRIHOODA  USTANOVA 
                         U  KULTURI 
 

Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Skupština je bez  rasprave  a 30 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o mjerilima i načinu korištenja vlastitih prihoda ustanova u kulturi 

 
AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O  DAVANJU SUGLASNOSTI NA 
               ODLUKU UPRAVNIH VIJEĆA  DOMOVA ZDRAVLJA  
               O PRIJENOSU  PRAVA  VLASNIŠTVA  NA GRAD LABIN 

 
Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je bez  rasprave  a 30 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o davanju suglasnosti na odluku Upravnih vijeća domova zdravlja o prijenosu prava 
vlasništva na Grad Labin, 
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 AD – 12 
 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Poslovanja Opće bolnice Pula 
    za 2011. godinu, 

       b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa 
                   rada i financijskog poslovanja Bolnice za ortopediju i 
                   rehabilitaciju  „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj za razdoblje  
                   I- XII 2011. godine, 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa 
    rada i financijskog poslovanja Zavoda za javno zdravstvo 
    Istarske županije za razdoblje I-XII 2011. godine, 
d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu zdravstvene 
   ustanove Istarske ljekarne, 
e. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa 
    rada i financijskog poslovanja Istarskih domova zdravlja za 
    razdoblje I-XII 2011. godine, 

 
Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje - cjelovit prikaz  stanja u  zdravstvu je dao  IVAN LUKOVNJAK, 

Udruga  poslodavaca u  zdravstvu RH, a zatim  za točku  a., prim LEMS JERIN, dr.med,  
ravnatelj  Opće bolnice Pula, točku  b. BORIVOJ  ČUKAC, dr. med., ravnatelj Bolnice za  
ortopediju i  rehabilitaciju «Prim. dr. Martin Horvat» Rovinj, točku  c.  LJUBOMIRA 
RADOLOVIĆ,  ravnateljica  Zavoda za javno  zdravstvo Istarske županije, za točku  d.  
IVANKA ŽIKOVIĆ, mag. pham,  ravnateljica  zdravstvene ustanove Istarske  ljekarne, za  
točku e.  ANTE IVANČIĆ, dr. med.,  ravnatelj Istarskih  domova zdravlja,   

Rasprava za  točku  12. je objedinjena  od  točke a. – e. 
LUCIJA  DEBELJUH, predsjednica Odbora za  društvene djelatnosti Skupštine 

Istarske  županije, izvijestila je  Skupštinu  da je Odbor  razmatrao  predloženu točku dnevno 
reda i donio  

ZAKLJUČAK 
1. Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije za razdoblje I-XII 2011. 
godine, te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da isto prihvati u predloženom 
tekstu. 
 
2. Preporučuje se Upravnom odjelu za zdravstvo da putem Savjeta za zdravlje Istarske 
županije razmotri i napravi analizu da li je moguće sve djevojčice u Istarskoj županiji 
cijepiti protiv humana papiloma virusa ( rak maternice). 

Rasprava za  točku  12. je objedinjena  od  točke a. – e. 
 U  raspravi za klubove vijećnika sudjelovali su :  LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba 
vijećnika  SDP- ZELENI, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS ; pojedinačnoj  
raspravi : VLADO IVETIĆ, TEDI  CHIAVALON, ispravak netočnog  navoda, TAMARA 
BRUSSICH, JOSIP ANTON RUPNIK,  TEDI  CHIAVALON,  ispravak netočnog navoda,  
IVICA MIKULČIĆ,  MARIN GRGETA,  ZDENKO PLIŠKO. 

Odgovore na  postavljena pitanja su dali :   
- pri.mr. LEMS JERIN, dr.med,  ravnatelj  Opće bolnice Pula,  
- ANTE IVANČIĆ, dr. med.,  ravnatelj Istarskih  domova zdravlja.  
- LJUBOMIRA RADOLOVIĆ,  ravnateljica  Zavoda za javno  zdravstvo Istarske 

županije.. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i odvojeno  stavlja  na glasanje  

točku 12. od  a. do  e., te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U  
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a. o prihvaćanju Poslovanja Opće bolnice Pula za  2011. godinu, 
b. o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada 
     i financijskog poslovanja Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 
     „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj za razdoblje I-XII 2011. 
      godine, 
c. o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i  
    financijskog poslovanja Zavoda za javno zdravstvo Istarske 
    županije za razdoblje  I-XII 2011. godine, 
d. o prihvaćanju Izvješća o radu zdravstvene ustanove Istarske 
    ljekarne, 
e Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa 
   rada i  financijskog poslovanja Istarskih domova zdravlja za 
    razdoblje I- XII 2011. godine, 

 
AD – 13 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
              O RADU FONDA  ZA RAZVOJ  POLJOPRIVREDE  I 
              AGROTURIZMA ISTRE ZA 2011. GODINU 
  

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 U  raspravi je sudjelovao  DAMIR IVETIĆ, u ima Kluba Nezavisnih  vijećnika  NLPC, 
MILAN ANTOLOVIĆ, odgovor na postavljeno pitanje.  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na  glasanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 
2011. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 27  glasova  «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

    O D L U K U   
 
o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 
2011. godinu, 

 
 AD – 14 PRIJEDLOG  ODLUKE O PROVEDBI  PROGRAMA 
                    PRAĆENJA  KAKVOĆE MORA ZA KUPANJE  NA 
                    PLAŽAMA  ISTARSKE  ŽUPANIJE  u  2012. GODINI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog red  je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 

 Skupština je bez  rasprave sa  26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
     O D L U K U  
 
o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama Istarske 
županije u 2012. godini 

AD – 15  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O  IMENOVANJU  
               ČLANOVA  NATJEČAJNOG  POVERENSTVA  ZA 
                PROVOĐENJE JAVNOG NATJEČAJA  ZA 
                IMENOVANJE RAVNATELJA IKE – ISTARSKE 
                KULTURNE AGENCIJE – AGENZIA CULTURALE 
                ISTRIANA  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Komisija za izbor i imenovanja.  

Skupština je bez rasprave sa  27  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K 
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o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 
imenovanje ravnatelja IKE – Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale Istriana, 
( Odredbama Odluke o osnivanju IKE propisano da javni natječaj za ravnatelja propisuje 
povjerenstvo sastavljeno od tri člana, od kojih dva člana povjerenstva imenuje skupština, 
a jednog člana v.d. ravnatelj. Za članove povjerenstva predlaže se Darko Komšo, 
ravnatelj Arheološkog muzeja u Puli i Manuela Hrvatin, viša savjetnica za međunarodnu 
suradnju u Upravnom odjelu za međunarodnu suradnju i EU integracije.). 
 

AD – 16 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU  ČLANA 
              UPRAVNOH VIJEĆA  LUČKE UPRAVE  RIJEKA 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija  za izbor i imenovanja. 
 Skupština je  bez  rasprave  sa  27 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH!  Glasova, donijela  
 
     R J E Š E N J E  
 

          o imenovanju člana Upravnog vijeća Lučke uprave Rijeka. 
(Valter Poropat nastavlja  dosadašnji  rad u  Upravnom  vijeću  Lučke uprave Rijeka). 

Ovime je dnevni red iscrpljen.  
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 33. sjednicu Skupštine Istarske županije.
 Sjednica je zaključena u  22,00  sata.  
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                    PREDSJEDNIK SIŽ : 
IVAN KLARIĆ                                                                   DINO KOZLEVAC 
 
 
    

 
 


